

Press Release

12 May 2025

Medtextpert Expands to France: Strengthening Medical Communication in Sophia Antipolis and Université Côte d'Azur

Cagnes-sur-Mer / Zwillikon – *medtextpert*, a leading provider of medical writing and healthcare communication services, is proud to announce the launch of its new office in France, strategically located near Sophia Antipolis, one of Europe's largest technology and life sciences parks, and Université Côte d'Azur. This expansion positions *medtextpert* to support healthcare stakeholders in the Côte d'Azur region with expert medical writing, content creation and digital communication excellence.

A Strategic Location for Innovation

Sophia Antipolis is a thriving hub of over 250 companies specializing in health, biotech, pharma, and HealthTech, alongside 30 research laboratories, including the Eurobiomed Center and a major BioPark. The park is a national leader in clinical trials, digital health, and artificial intelligence for medicine, making it an ideal environment for *medtextpert*'s specialized services.

The University of Nice (now Université Côte d'Azur) further strengthens the region's innovation ecosystem, with over 350 industrial partnerships, cutting-edge research in engineering, bio-engineering, and ICT for health, and a strong focus on interdisciplinary collaboration.

Medtextpert offers tailored support across:

- **Comprehensive Scientific and Medical Writing:** Expert support across the entire publication lifecycle, from publication planning, conceptualization, data analysis and manuscript writing, peer-review support and research promotion for life sciences companies.
- **Clinical and Regulatory Documentation:** Expertise in preparing clear, compliant clinical and regulatory documents for healthcare, pharmaceutical, and biotech sectors.
- **Strategic Digital Content:** Customized digital content solutions for healthtech and biotech startups, enhancing brand visibility and audience engagement through varying content formats.
- **Specialized Support for Research Groups:** Tailored communication services for university research groups and spin-offs lacking in-house expertise in medical writing and scientific communication.
- **Academic Collaboration:** Active partnership with academia on European Union (EU) projects, providing high-quality scientific writing and publication support.

"By establishing a presence in Sophia Antipolis, we are well-positioned to support local innovators and researchers with high-quality medical writing and communication services in French, English and German. Our goal is to help them effectively communicate their scientific

discoveries and solutions internationally," said Dr. Katja Martin, founder and CEO of medtextpert.

Engaging with the Local Ecosystem

Medtextpert aims to actively engage with Sophia Antipolis and Université Côte d'Azur through:

- Partnerships with local research groups, startups, and healthcare companies.
- Workshops and webinars on effective scientific communication, digital communication strategies, and practical workshops on integrating AI into healthcare workflows.
- Collaborative content creation with industry and academic partners.

About Medtextpert

MedTextpert provides expert medical writing and healthcare communication services to clients in life sciences, biotech, and healthcare. Now operating in both Switzerland and France, we help clients communicate complex scientific information clearly, accurately, and most importantly effectively.

For media inquiries, please contact: Dr. Katja Martin, Email: press@medtextpert.com, Phone: +41 762809205, Website: www.medtextpert.com

Medtextpert S'étend en France : Renforcement de la Communication Médicale à Sophia Antipolis et à l'Université Côte d'Azur

Cagnes-sur-Mer / Zwillikon – Medtextpert, un prestataire de premier plan en rédaction médicale et en communication dans le domaine de la santé, est fier d'annoncer l'ouverture de son nouveau bureau en France, stratégiquement situé près de Sophia Antipolis, l'un des plus grands parcs technologiques et scientifiques d'Europe, et de l'Université Côte d'Azur. Cette expansion permet à Medtextpert de soutenir les acteurs de la santé de la région Côte d'Azur avec des services experts en rédaction médicale, création de contenu et communication digitale.

Un Emplacement Stratégique pour l'Innovation

Sophia Antipolis est un pôle dynamique regroupant plus de 250 entreprises spécialisées dans la santé, la biotechnologie, la pharmacie et la HealthTech, ainsi que 30 laboratoires de recherche, dont le Centre Eurobiomed et un important BioParc. Ce parc est un leader national dans les essais cliniques, la santé numérique et l'intelligence artificielle pour la médecine, ce qui en fait un environnement idéal pour les services spécialisés de Medtextpert.

L'Université de Nice (devenue Université Côte d'Azur) renforce encore l'écosystème d'innovation de la région avec plus de 350 partenariats industriels, une recherche de pointe en ingénierie, bio-ingénierie et TIC pour la santé, et un fort accent sur la collaboration interdisciplinaire.

Medtextpert propose un soutien adapté dans les domaines suivants :

- **Rédaction Médicale et Scientifique Complète** : Support expert couvrant tout le cycle de publication, de la planification de la publication à l'analyse des données, la rédaction de manuscrits, le support de relecture par les pairs et la promotion de la recherche.
- **Documentation Clinique et Réglementaire** : Expertise dans la préparation de documents clairs et conformes pour les secteurs de la santé, de la pharmacie et des biotechnologies.
- **Contenu Digital Stratégique** : Solutions de contenu numérique personnalisées pour les startups de santé et de biotechnologie, améliorant la visibilité de la marque et l'engagement du public.
- **Soutien Spécialisé aux Groupes de Recherche** : Services de communication adaptés pour les groupes de recherche universitaires et les spin-offs manquant d'expertise interne.
- **Collaboration Académique** : Partenariat actif avec le monde universitaire sur des projets de l'Union Européenne (UE), avec un soutien en rédaction scientifique de haute qualité.

"En nous implantant à Sophia Antipolis, nous sommes parfaitement positionnés pour soutenir les innovateurs et les chercheurs locaux avec des services de rédaction médicale et de communication en français, anglais et allemand. Notre objectif est de les aider à communiquer

efficacement leurs découvertes scientifiques et leurs solutions à l'échelle internationale", a déclaré la Dr. Katja Martin, fondatrice et PDG de Medtextpert.

Engagement avec l'Écosystème Local

Medtextpert prévoit de s'engager activement avec Sophia Antipolis et l'Université Côte d'Azur par :

- Des partenariats avec des groupes de recherche locaux, des startups et des entreprises de santé.
- Des ateliers et webinaires sur la communication scientifique, les stratégies de communication numérique et l'intégration de l'IA dans les workflows de santé.
- La création de contenu collaboratif avec des partenaires industriels et académiques.

À Propos de Medtextpert

MedTextpert propose des services experts de rédaction médicale et de communication en santé aux clients des secteurs des sciences de la vie, des biotechnologies et de la santé. Opérant désormais en Suisse et en France, nous aidons nos clients à communiquer des informations scientifiques complexes de manière claire, précise et surtout efficace.

Pour toute demande de presse, veuillez contacter : Dr. Katja Martin, Email : press@medtextpert.com, Téléphone : +41 762809205, Site Web : www.medtextpert.com